

Title (en)

METHOD FOR PRODUCING A CLOCKWORK ASSEMBLY AND CLOCKWORK ASSEMBLY THUS OBTAINED

Title (de)

VERFAHREN ZUR MONTAGE EINES UHRENBAUTEILS, UND SO ERHALTENES UHRENBAUTEIL

Title (fr)

PROCÉDÉ DE RÉALISATION D'UN ASSEMBLAGE HORLOGER ET ASSEMBLAGE HORLOGER AINSI OBTENU

Publication

EP 3267265 A2 20180110 (FR)

Application

EP 17179264 A 20170703

Priority

EP 16177751 A 20160704

Abstract (en)

[origin: CN107577133A] A method for production of a horology assembly of two components, comprising (i) supplying a first component (2) being a spring, and comprising at least one element made of elastic material provided with a tongue (20); supplying a second component (3) provided with at least one cut-out or opening (31, 32); permanently assembling the two components. The two components cooperate by means of an obstacle such as to create the assembly, and in particular the tongue is accommodated in the at least one cut-out or opening (31, 32).

Abstract (fr)

Procédé de réalisation d'un assemblage horloger de deux composants, comprenant les étapes suivantes : - Fourniture d'un premier composant (2) étant un ressort et comprenant au moins un élément en matériau élastique doté d'une languette (20) ; - Fourniture d'un second composant (3) doté d'au moins une découpe ou ouverture (31,32) ; - Assemblage à demeure des deux composants. Les deux composants coopèrent par obstacle de sorte à réaliser l'assemblage, notamment la languette est logée dans l'au moins une découpe ou ouverture (31, 32).

IPC 8 full level

G04B 1/14 (2006.01); **G04B 1/18** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G04B 1/145 (2013.01 - EP US); **G04B 1/18** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3267265 A2 20180110; EP 3267265 A3 20180404; CN 107577133 A 20180112; JP 2018031769 A 20180301; JP 7133909 B2 20220909;
US 10935931 B2 20210302; US 2018004159 A1 20180104; US 2021165367 A1 20210603

DOCDB simple family (application)

EP 17179264 A 20170703; CN 201710533529 A 20170703; JP 2017122747 A 20170623; US 201715633973 A 20170627;
US 202117170349 A 20210208